

## 「活水·行 2022」活動條款及細則

1. 「活水·行 2022」由愛德基金會(香港)主辦，參加者必須仔細閱讀以下事項，一旦完成報名程序，等同聲明同意遵守及接受在此及其後所有是次活動之條款及細則；
2. 主辦機構對所有報名人士之參與資格、活動規則之設定及更改、比賽結果及其它任何爭議等，保留最終決定權；
3. 參加者如在香港境內步行及運動時，須遵守香港特別行政區最新的限聚令人數及口罩令要求：  
(減少聚集新指引：  
<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/reduce-gatherings.html>；  
公眾地方佩戴口罩指引：  
<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/public-transport-faq.html>)；
4. 活動乃自願參與性質，參加者應自行衡量身體狀況及能力參加此活動，並願意自行承擔一切活動期間因意外引起的責任，包括傷亡或財物損失，不會向主辦單位提出任何索償。
5. 18 歲已下參加者須通知，並已獲得監護人同意參加是次活動。
6. 每名參加者只能參與一個組別(團體/個人)；
7. 所有參加者必須確保報名表格上的資料正確無誤，本會將定時透過電郵發放最新活動消息；
8. 參加者若希望收取捐款收據，請在報名時務必清楚填寫電郵地址/香港地址，以便主辦機構在活動後電郵/郵寄之用。為幫助主辦機構節省工作及相關行政費用，參加者在報名時亦可選擇不收取捐款收據、
9. 參加者需自備及使用任何可量度健行步數的裝置，如：運動手錶或手機應用程式 APP。主辦機構會接受市面任何計步裝置；
10. 參加者憑主辦機構發出的參加資格確認上傳健行步數記錄。記錄需顯示出步行日期及步數，如未有清晰顯示，主辦機構有權不接納該記錄。上傳記錄時如有問題或困難，請與主辦單位聯繫；
11. 活動獲獎結果將於 9 月 23 日於網站公佈，並會向獲獎者發出個別通知；
12. 參加者上傳的文字及影音資料必須與「活水·行」或「活水行動」有關，不得含有粗言穢語、不雅或攻擊內容。主辦機構有權在必要時，刪除、修改及轉貼參加者上傳的資料。
13. 報名參加此活動，代表參加者已同意向愛德基金會(香港)及其相關機構授予許可，為合法目的以發佈，展示，分發，複製，衍生創作和以其他合法方式使用其上傳的圖像，聲音，錄影，文字以及主動公開的個人資料。
14. 是次活動所收集的個人聯絡資料只用於主辦機構發放收據及活動相關之資訊用途。如未來不欲收取任何主辦單位傳遞資訊，請在報名時注明。

## Amity Walk for Living Water 2022 Terms & Conditions

1. Participants must study the rules and regulations listed below carefully. Participants who complete the registration process agree to abide by the rules and regulations of the event.
2. The Organizer reserves the right of final decisions regarding all matters including participant qualification, imposing and modification of event rules, dispute over competition results and etc..
3. Hong Kong Participants please comply with the latest social distancing measures of the HKSAR Government when taking walks and exercising:  
  
(Social Distancing: [https://www.coronavirus.gov.hk/eng/social\\_distancing.html](https://www.coronavirus.gov.hk/eng/social_distancing.html)  
  
Wearing Masks in Public Places:  
<https://www.coronavirus.gov.hk/eng/public-transport-faq.html> )
4. Participants understand and agree that participation in the Event is voluntary and at the own risk of participants. Each participant agrees he/she is capable of participating in this event, and will not hold the Organizer responsible for any accident or mishap which may cause injury or death or for any damage to or loss or destruction of personal property before, during or after the event.
5. Participants under 18 must have notified and obtained guardian consent.
6. Each participant may only take part in one category (**Individual/ Group**).
7. All individual or team entries should register with correct contact information. The Organizer will provide update information about the event by email.
8. Participants should provide valid e-mail/ local mailing addresses in Hong Kong if they choose to receive donation receipts from the Organizer. To help reduce administrative works and costs, participants may choose not to receive donation receipts when registering.
9. Participants must use their own step tracking devices or mobile APPs, for step recording purposes. The Organizer accepts any kind of commercial devices for use in the event.
10. Each participant may submit the record they are most satisfied with onto the event online page, with confirmation of their registration from the Organizer. The record should show the date of the walk and the number of steps. If it is not clearly displayed, the Organizer reserves the right to refuse to accept the record. Please contact the Organizer should there be any problem or difficulty in uploading the step records.
11. The results of the event will be announced on the website on September 23, and individual notices will be sent to the winners
12. Participants must only upload relevant text, images and videos to Walk for Living Water or Living Water Campaign. No obscene, indecent, libelous or other unlawful content is allowed. The Organizer reserves the right to delete, modify and forward content uploaded by the participants when necessary.
13. By participating in the event, the participants agree to grant to Amity Foundation Hong Kong and its affiliates a license to publish, exhibit, distribute, reproduce, create derivative works and otherwise, in any lawful purpose, their uploaded content, including images, sounds, videos, text and other personal data voluntarily publicized already.
14. All personal contact information collected will be treated as strictly confidential and only used for issuing receipts and distributing event related information. Participants can choose not to receive any communication materials from Amity Foundation Hong Kong when registering.